
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 15. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 145
Det fremgår af svaret på FIU alm. del - spørgsmål 5, at: ”Der er ikke foretaget
empiriske studier af den faktiske incidens af de seneste års lempelser af afgif-
ter og skatter for erhvervslivet.”
Vil ministeren på denne baggrund redegøre for, hvordan man med sikkerhed
kan estimere den reale forøgelse af rådighedsbeløbet for en række familiety-
per i tabel 2 ved en indførsel af et ACE-fradrag, som det fremgår af ”Et stær-
kere Danmark – Vækst 2016”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pelle.Dragsted@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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